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Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ogne Undertun Ordfører AP 
Hans Eide Varaordfører SP 
Anne Torill Rødsjø Medlem AP 
Marthe Rødsjø Medlem SV 
Walter Braa Medlem FRP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Sissel Eide Fremstad MEDL AP 
Einar Aaland MEDL H 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Laila Iren Veie Sissel Eide Fremstad SP 
Tore Melhuus Einar Aaland H 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Ådne Røkkum Rådmann 
Anne M. Standahl Møtesekretær 

 
 
Fra styringsgruppen:  
Kjetil By Rise, Magdele Johansen, Tor-Eirik Solli og Roar Olden. 
Prosjektleder Kjell Kvam møtte sammen med Sverre Gregersen og Torbjørn Leirset fra 
Byggmesteran og Arnt Magne Uv fra Sweco. 
 
 
Merknader: 

 Ingen merknader til innkalling og sakliste 
 
 



 
 
Saksnr Innhold Lukket 

 Saker til behandling:  
PS 19/8 Forslag til finansiering og kostnadsreduksjoner ny 

ungdomsskole 
 

PS 19/9 Bygging av ny brannstasjon i Botngård  
 
 
 
 
Orienteringssaker: 

 Ordfører orienterte om brannstasjon som førte til eget vedtak (se egen sak) 
 Rådmannen orienterte om ombygging av rådhuset og Statens hus.  
 Rådmannen orienterte om status vedr. kjøpesenteret 

 
 
  



 

Saker til behandling: 

PS 19/8 Forslag til finansiering og kostnadsreduksjoner ny ungdomsskole 

Rådmannens innstilling: 
Styringsgruppen fortsetter planlegging av nye ungdomsskole i henhold til tidligere vedtak. 
Endringer foreslått i vedlegg 03 effektiviseres. 
 
Midler oppgradering skolegård brukes til å demontere og remontere lekeutstyr som ble satt opp i 
2017 og oppgradering av skolegårdsområdet utenfor entreprisegrense. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 31.01.2019  
Behandling: 
Ordet «effektiviseres» i andre setning rettes til «effektueres». 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Styringsgruppen fortsetter planlegging av ny ungdomsskole i henhold til tidligere vedtak. 
Endringer foreslått i vedlegg 03 effektueres. 
 
Midler oppgradering skolegård brukes til å demontere og remontere lekeutstyr som ble satt opp i 
2017 og oppgradering av skolegårdsområdet utenfor entreprisegrense. 
 
 
 

PS 19/9 Bygging av ny brannstasjon i Botngård 

Saksprotokoll i Formannskapet - 31.01.2019  
Behandling: 
Forslag fra ordfører: 
 
Formannskapet ber rådmannen starte en prosess for å planlegge nytt brannstasjonsbygg i 
Botngård. Rådmannen får myndighet til å organisere arbeidet. Første prioritet er funksjonalitet 
og pris. 
 
Forslaget fra ordfører ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Formannskapet ber rådmannen starte en prosess for å planlegge nytt brannstasjonsbygg i 
Botngård. Rådmannen får myndighet til å organisere arbeidet. Første prioritet er funksjonalitet 
og pris. 
 


